

Mission Prayer Movement: CGO & STM

1. CGO: Most important prayer request is that they need more workers to serve in CGO. It is easy for Christians in Egypt to want to stay inside the church to serve. Pray for more Christians to have the passion to serve outside the church, to reach the lost.
2. Praise God for enabling our STM team to minister to so many in only a few days. Pray for our team to continue to have God's strength to serve as some of us are physically not well. And pray for good rest when there is time.
3. Pray for each of our team members to have God's Kingdom perspective for His work in this part of the world as the Lord has been revealing to us thus far and in the coming days.

Youth STM Update:

1. PTL we arrived safely
2. PTL we have AC in girls dorm
3. Pray that we all can rest well every night
4. Pray that we can build new relationships with the brothers and sisters in their crews
5. Pray that the youth will be able to grow and learn from this experience
6. Pray for safety and health

宣教禱告運動：CGO & STM

1. CGO：最重要的祈求是他們需要更多的工人在 CGO 服事。埃及的基督徒很容易會留在教會事奉。祈求更多基督徒更有熱情在教會外服務，接觸失喪的人。
2. 讚美神讓我們的 STM 團隊能夠在短短幾天內能夠服務這麼多人。祈求我們的短宣隊能夠繼續擁有從神而來的力量去服事當地人，因為我們當中有一些人身體狀況不佳。並祈禱當有空時能好好休息。
3. 為我們的每一位團隊成員禱告，讓他們能夠以上帝國度服事之心來服事這個地區，正如主以經啟示給我們和未來向我們所啟示的。

青少年 STM 更新：

1. 讚美主讓短宣隊安全抵達
2. 讚美主讓女生宿舍有空調
4. 祈禱我們每晚都能好好休息
5. 祈禱我們能與當地的弟兄姊妹建立新的關係
6. 祈禱年輕人能夠從這次經驗中成長和學習
7. 為短宣隊的安全和健康祈禱